
Protokół Nr 1/14

z  posiedzenia   Komisji   Budżetu  i  Finansów,  które  odbyło  się  dnia
17.12.2014r. o godz.15.00  w sali 4 w Pabianicach, ul. Zamkowa 16. 

Obecni wg załączonej listy obecności.

Komisję prowadził Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
   – Tadeusz Feliksiński

PORZĄDEK OBRAD:
1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad.
2. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał.
4. Wstępne przedstawienie projektu budżetu miasta Pabianic na rok 2015.
5. Wytyczne do przygotowania materiałów dot. pracy na budżetem Miasta

Pabianic na rok 2015.
6. Harmonogram prac dot. uchwały budżetowej.
7. Sprawy różne.

Ad.1.
dot. Informacji nt. przyjęcia porządku obrad.
Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  poinformował,  że  do
przedstawionego porządku obrad nie wniesiono żadnych uwag, w związku
tym uważa porządek obrad za przyjęty.

Ad.2.
Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  zaproponował  kandydaturę
radnej  Bożenny  Kozłowskiej  na  funkcję  Wiceprzewodniczącej  Komisji
Budżetu i Finansów.

Radna Bożenna Kozłowska wyraziła zgodę.

Głosowanie za kandydaturą - 7, przeciw - 0, wstrzymało się - 0.
Radna  Bożenna  Kozłowska  została  wybrana  Wiceprzewodniczącą  Komisji
Budżetu i Finansów.

Ad.3.
Sekretarz Miasta Paweł Rózga omówił projekt uchwały w sprawie zmian
w  budżecie  miasta  Pabianic  na  2014  rok  –  dot.  kwoty  70.000  zł  –
proj.nr 1 (Zał.nr 1) Przedłożony projekt uchwały dotyczy przeniesień między
klasyfikacjami budżetowymi.  W Wydziale Spraw Lokalowych  po rozliczeniu
wypłat dodatków  mieszkaniowych za okres 11 m-cy powstałe oszczędności
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przenosi  się  do  Kancelarii  Prezydenta  Miasta  na  uzupełnienie  planu
wynagrodzeń  z  przeznaczeniem  na  odprawy  emerytalne  i  3  miesięcznej
odprawy w związku z zakończeniem kadencji.

Nie ma uwag.

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 8,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 1.

Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  przedstawiła projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2014 rok – dot.
kwoty  47.500  zł  –  proj.nr  2  (Zał.nr  2)  Powyższe  zmiany  następują  w
Wydziale Edukacji i  Zdrowia  – zwiększenie planu dotacji celowej dla gmin:
Pabianice,  Ksawerów  oraz  Aleksandrów  Łódzki  wynika  z  większej  niż
planowano  liczby  dzieci  zamieszkałych  w  Mieście  Pabianice  i
uczęszczających do przedszkoli  na terenie tych gmin. Zgodnie z ustawą o
systemie  oświaty  gmina,  której  mieszkańcem  jest  uczeń  pokrywa  koszty
dotacji  udzielonej  przedszkolom  niepublicznym  oraz  koszty  wychowania
przedszkolnego  w  przypadku  przedszkoli  publicznych.  Źródłem  pokrycia
powyższych  wydatków  są  środki  z  dotacji  zaplanowanej  dla  Punktu
Przedszkolnego "Malinka" zarejestrowanego od 1.09.2013 r. i nieaktywnego
w 2014 roku. Żłobek Miejski – w związku z remontem w żłobku miejskim przy
ul.  Moniuszki  146  konieczne  jest  założenie  monitoringu  oraz  systemu
alarmowego  .Środki  na  wykonanie  tego  zadania  zostają  przeniesione  z
wydatków bieżących na wydatki inwestycyjne. 

Nie ma uwag.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 9,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie  zmian budżetu  miasta  Pabianic  na  2014 rok  –  dot.  kwoty
198.200 zł – proj.nr 3 (Zał.nr 3) Zwiększenia  w  planie dochodów i wydatków
wynikają z przyznania Miastu Pabianice dodatkowych środków  z rezerwy
części oświatowej subwencji ogólnej z przeznaczeniem  na dofinansowanie
wyposażenia w sprzęt szkolny i pomoce dydaktyczne świetlic szkolnych oraz
pomieszczeń do nauki dzieci 6 letnich w szkołach podstawowych – 176.720
zł, uzyskania większych niż planowano dochodów z tytułu najmu i dzierżawy
w  Gimnazjach   z  przeznaczeniem  na  wydatki  bieżące  (zakup  środków
czystości oraz doposażenie placówek w sprzęt kuchenny i biurowy.- 21.000
zł,  Porozumienia  zawartego  w  dniu  20  listopada  2014  r  z  Powiatem
Pabianickim  dotyczącego   zwrotu  kosztów  zatrudnienia  katechety
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ponoszonych  przez  Miasto  za  dzieci  uczęszczające  na  religię  do
Pozaszkolnego Punktu Katechetycznego w Pabianicach - 480 zł.  

Nie ma uwag.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 9,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  przedstawiła projekt
uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2014 rok – dot.
kwoty 60.000 zł – proj.nr 4  (Zał.nr 4)Zwiększenie  w  planie dochodów i
wydatków  wynika  z  zawartego  Porozumienia  nr  2/2014  z  dnia  20
października  2014  r  ze  Starostwem  Powiatowym  w  Pabianicach   z
przeznaczeniem na  zimowe utrzymanie  dróg  powiatowych  w  2014  roku  -
60.000 zł.

Nie ma uwag.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 9,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie  zmian budżetu  miasta  Pabianic  na  2014 rok  –  dot.  kwoty
350.000 zł  –  proj.nr  5  (Zał.nr  5)Zmniejszenie  planu  dochodów w pozycji
„wpływy  z  tytułu  przekształcenia   prawa  użytkowania  wieczystego
przysługującego osobom fizycznym w prawo własności” w wysokości 350.000
zł wynikają  z odnotowanych niższych wpływów z tego tytułu za okres 11 m-
cy.  Jednocześnie  po stronie  wydatków kwota w tej  wysokości  pomniejsza
wydatki  inwestycyjne  z  uwagi  na  niemożność  zrealizowana   transakcji
zamiany  nieruchomości  do   której  miało  dojść  z  Pabianicką  Spółdzielnią
Mieszkaniową.

Nie ma uwag.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 9,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  przedstawiła projekt
uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2014 rok – dot.
kwoty 79.333,47 zł – proj.nr 6 (Zał.nr 6) W dniu 28 sierpnia b.r. Wojewódzki
Zarząd  Melioracji  i  Urządzeń  Wodnych  w  Łodzi  ogłosił  przetarg
nieograniczony (rozstrzygnięty w dniu 18 września br.) na wykonanie robót
budowlanych polegających na remoncie umocnień skarp rzeki Dobrzynki na
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odcinku  (km  5+964  -  6+235)  przebiegającym  przez  Park  Słowackiego  w
Pabianicach.  Wyżej  wymieniony odcinek rzeki  Dobrzynki  położony jest  na
terenie  Parku  im.  Juliusza  Słowackiego,  który  w  chwili  obecnej
rewaloryzowany  jest  przy  udziale  środków  z  Wojewódzkiego  Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi.  Z uwagi na powyższe
(żywiąc  nadzieję,  że  realizacja  ww.  robót  pozostanie  bez  wpływu  na  już
wykonany  zakres  prac)  Miasto  zostało  zmuszone  do  wystąpienia  do
wykonawcy o wstrzymanie części prac związanych z budową alejki żwirowej
wzdłuż rzeki po wschodniej stronie parku oraz nasadzeniami zieleni w tym
rejonie.  Mając  na  uwadze,  iż  planowany  termin  zakończenia  robót
związanych z remontem skarp, przypadający na 7 grudnia 2014 r., wykracza
poza przyjęte w umowie nr  1/R/14 z dnia 16.01.2014 r.  o wykonanie prac
związanych  z rewaloryzacją  parku  terminy  realizacyjne  i w praktyce
uniemożliwia  zakończenie  zadania  w  bieżącym  roku,  konieczne  jest
wprowadzenie  do  budżetu  proponowanych  zmian,  co  pozwoli  na
aneksowanie umowy dotacji  udzielonej  przez WFOŚiGW w Łodzi  poprzez
wprowadzenie  zmiany  terminu  zakończenia  zadania  pn.  "Rewaloryzacja
parku im. Juliusza Słowackiego w Pabianicach" oraz umowy z Wykonawcą.

Nie ma uwag.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 9,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2014 rok – dot. kwoty
1.467 zł – proj.nr 7 (Zał.nr 7) Mając na uwadze racjonalne gospodarowanie
budżetem,  w  związku  z  oszczędnościami  powstałymi   na  zadaniu  pn.
„Przebudowa II  oddziału żłobka miejskiego wraz z dociepleniem i  budową
instalacji wentylacji mechanicznej”, Wydział proponuje przeznaczyć środki w
wysokości  1.467  zł  na  wykonanie  prac  obejmujących  dostawę  i  montaż
światłowodu  w  Muzeum,  który  stworzy  możliwość  transmisji  sygnału
z monitoringu parku przez internet (po uzyskaniu dostępu do internetu).

Nie ma uwag.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 9,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  przedstawiła projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2014 rok – dot.
kwoty 156.025 zł  – proj.nr  8  (Zał.nr  8)  Powyższych  zmian dokonuje  się
w  związku  z  korektą  planu  dochodów  budżetowych  z  uwzględnieniem
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faktycznego  wykonania  na  dzień  30  listopada  br.  przy  uwzględnieniu
szacowanych wpływów do końca roku budżetowego. Zmniejszenie dochodów
w kwocie łącznej (-) 155.480,00 w poszczególnych podziałkach klasyfikacji
budżetowej przeznacza się jednocześnie ich zwiększenie (+) 155.480,00 w
paragrafach klasyfikacji  w  których to  budżet  roku 2014 po analizie  na 30
listopada okazał się niedoszacowany. Korekty planu dochodów w klasyfikacji
budżetowej 801.80110 § 231.0 w kwocie 545,00 na uzupełnienie środków w §
232.0 w związku z zawartym porozumieniem z Powiatem Pabianickim z dnia
20 listopada 2014r. dotyczącym zwrotu kosztów w roku 2014 wynagrodzenia
katechety  zatrudnionego  w  Gimnazjum  Nr  2  (kwota  łączna  planu  po
zmianach 1.025,00). 

Nie ma uwag.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 8,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie  zmian budżetu  miasta  Pabianic  na  2014 rok  –  dot.  kwoty
55.000 zł – proj.nr 9  (Zał.nr 9) W pierwszym planie dochodów Miejskiego
Zakładu  Pogrzebowego  na  2014  rok  zakładano  realizację  dochodów  na
poziomie 2.990.000 zł. Obecnie plan dochodów opiewa na kwotę 3.115.630 zł
i  jest  wyższy  od  pierwotnego  o  125.630  zł.  Na  dzień  30.11.2014r.  Plan
dochodów  zrealizowany  jest  na  poziomie  93,8%.  Spodziewana  realizacja
dochodów  na  poziomie  3.170.000,  to  jest  o  ponad  55.000  zł  więcej  niż
założenia  planu  dochodów  na  chwilę  obecną.  Pozyskane  środki
przeznaczone zostaną na zakup pojazdu elektrycznego Melex.  Pojazd ten
umożliwi  transport  trumien  i  urn  od  bramy  cmentarza  lub  od  domu
pogrzebowego do odpowiedniej kwatery. Urządzenie to wyposażone jest w
haki  na  wieńce,  które  umożliwią  transport  wieńcy i  wiązanek uczestników
pogrzebu do miejsca pochowu zmarłego. Na terenie Pabianic znajdują się
ogólnie  3  cmentarze,  a  pracownicy  firmy  często  obsługują  uroczystości
pogrzebowe w tym samym czasie na różnych cmentarzach. WW. inwestycja
przełoży się  na wzrost  pozyskiwanych  dochodów budżetowych Miejskiego
Zakładu Pogrzebowego w roku 2015 i lata późniejsze.

Nie ma uwag.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 9,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.
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Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  przedstawiła projekt
uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Miejskiej Pabianice na lata 2014-2023– proj.nr 10 (Zał.nr 10) Aktualizacja
WPF  na  lata  2014-2023  stanowi  obowiązek  ustawowy,  a  przygotowany
projekt  uchwały  jest  konsekwencją  wydanych  Zarządzeń  oraz  złożonych
projektów uchwał na sesję.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  powiedział,  że  jednym
z  ważniejszych  elementów  tej  uchwały  jest  załącznik  nr  1  określający
Wieloletnią  Prognozą  Finansową  z  rozbiciem  na  dochody  i  wydatki
z podziałem na lata od 2014 -2023. W tym załączniku dochody na 2014 rok
zostały zaplanowane w wysokości 181.599.751,47 zł 

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska poinformowała, że jest to
plan po zmianach, a wykonanie szacowane będzie w projekcie WPF na lata
2015-2023.

Przewodniczący Komisji Tadeusz Feliksiński powiedział, że wykonanie 2013
roku nie ulegnie zmianie. Zwrócił  uwagę, że dochody miasta w 2013 roku
wyniosły  160.457.662,80  zł,  gdyby  wykonanie  uległo  zmianie  to  kwota
181.599.751,47  zł  jest  kwotą  szokująca.  Dochody  na  rok  2015  zostały
zaplanowane w wysokości 171.320.000  zł. W projekcie budżetu miasta na
rok  2015  podpisanym  przez  Prezydenta  Zbigniewa  Dychto  kwota
przewidywanych  dochodów  wynosi  177.000.000  zł,  co  mocno  niepokoi.
W  projekcie  WPF  datowanej  na  15.12.br.,  podpisanym  przez  Prezydenta
Grzegorza Mackiewicza jest kwota 177.000.000 zł, która umożliwia realizację
wszystkich pozycji budżetu. 

Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  powiedziała,  że  przy
omawianiu projektu budżetu miasta Pabianic na rok 2015, WPF na lata 2015-
2023 będzie szczegółowo analizowany. WPF na lata 2015-2023 szacowany
jest na podstawie większej ilości dokumentów i nie można tych kwot odnosić
bezpośrednio.  Na  ten  moment  w  WPF  aktualizowany  jest  bieżący  rok.
Natomiast  WPF  na  lata  2015-2023  może  mieć  inne  wartości,  dlatego  że
mogą być inne dokumenty na koniec roku. 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Feliksiński poinformował, że budżet miasta
Pabianic  na  rok  2014  i  Wieloletnia  Prognoza  Finansowa  była  uchwalona
w dniu 30 stycznia 2014r.

Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  powiedziała,  że  poza
kolumną roku 2014, kolejne lata nie powinny ulec zmianie, chyba że zostanie
wprowadzone wieloletnie zadanie inwestycyjne, wówczas zabezpieczane są
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środki finansowe w wieloletniej prognozie. Kolumny 2014 aktualizowane są
na  bieżąco  w  związku  z  podjętymi  decyzjami  przez  Pana  Prezydenta
w zakresie dochodów i wydatków również zmianami w podjętych uchwałach
budżetowych.  Natomiast  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  na  rok
następny  kolumna  2014  wygląda  inaczej,  ponieważ   na  ten  moment
wskazywane  jest  szacowane  wykonanie  2014  roku,  natomiast  w  chwili
uchwalania budżetu będzie więcej informacji i będzie wskazywane faktyczne
wykonanie.  Są  wytyczne  RIO  i  ustawy  o  finansach  publicznych  dot.
Wieloletnie Prognozy Finansowej.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  powiedział,  że  w  projekcie
budżetu  miasta  Pabianic  na  2015  rok  wraz  z  WPF  podpisanym  przez
Prezydenta Zbigniewa Dychto były inne dane niż w kolejnym WPF.

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska powiedziała, że był  błąd
techniczny  dot.  podatku  od  nieruchomości  i  w  związku  z  tym  została
przedłożona  skorygowana  Wieloletnia  Prognoza  Finansowa  na  lata  2015-
2023.

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 2,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 7.

Inżynier  Miasta  Andrzej  Różański  omówił  projekt  uchwały  zmieniającej
uchwalę  Nr  XXIX/330/12  rady Miejskiej  w  Pabianicach  z  dni  27  lipca
2012r.  w  sprawie  opłat  za  usługi  lokalnej  komunikacji  autobusowej
(Zał.nr 11)  Mieszkanki Pabianic wystąpiły do Rady Miejskiej w Pabianicach
z  wnioskiem  o  zmianę  §9  poz.  4  uchwały  Rady  Miejskiej  w Pabianicach
w  sprawie  opłat  za  usługi  lokalnej  komunikacji  autobusowej.  Obecnie
uprawnienie  do  bezpłatnych  przejazdów przysługuje  dzieciom i  młodzieży
w wieku  do  lat  24  z  powodu  niepełnosprawności,  w  drodze  z  domu  do
placówki  oświatowej  lub  rehabilitacyjnej  i  z  tej  placówki  do  domu  wraz
z opiekunem. Wnioskodawczynie postulują zmianę zapisów na dodanie do
powyższego  zapisu  frazy  „oraz  opiekunom  podczas  podróży  powrotnej
i  podczas  podróży  po  te  osoby”.  Mieszkanki,  wnioskujące  o  zmianę
przepisów, uzasadniają swoją prośbę ciężką sytuacją finansową opiekunów
dzieci  niepełnosprawnych  spowodowaną  kosztami  leczenia,  terapii
i rehabilitacji  oraz  –  jak  dotąd  –  opłatami  za  poruszanie  się  komunikacją
miejską z większą częstotliwością niż inni rodzice. Z przeprowadzonej analizy
wynika,  że  większość  miast  (ok.  60%  spośród  50  przeanalizowanych
samorządów)  zezwala  na  nieodpłatne  przejazdy  opiekunów  osób
niepełnosprawnych nie tylko w obecności podopiecznego, ale także w drodze
powrotnej po odwiezieniu dziecka do szkoły i podczas podróży po dziecko.
Najczęściej stosowaną zasadą uprawnień dla opiekunów są zaświadczenia
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wydawane  przez  placówki  oświatowe,  rehabilitacyjne  dotyczące  trasy
przejazdu.  Z  uzyskanych  danych  wynika,  że  w Pabianicach uczy się  331
osób z orzeczeniem o niepełnosprawności (w tym 109 w wieku 0 – 6 lat, 120
w  wieku  7  –  16  lat  oraz  103  w  wieku  17  –  24  lata).  Szacowany  koszt
utraconych dochodów w związku z rozszerzeniem uprawnień do bezpłatnych
przejazdów w ujęciu rocznym wynosi maksymalnie 40 tys. zł. Jednocześnie, z
uwagi  na  przystąpienie  od  listopada  do  systemu  biletu  okresowego
elektronicznego,  proponuje  się  uwzględnienie  możliwości  kodowania
uprawnień do bezpłatnych przejazdów na elektronicznej karcie zbliżeniowej w
uzasadnionych przypadkach. Pasażer w takim wypadku nie musiałby ze sobą
nosić  dokumentów  potwierdzających  ulgę  (np.  dużej  książeczki  HDK),
a wystarczyłby  bilet  elektroniczny  z  zakodowanym  uprawnieniem  do
darmowego przejazdu. Każda uchwała dotycząca zmian taryfy musi posiadać
opinie ogólnopolskich związków zawodowych. Ten projekt uchwały posiada
pozytywną  opinię  Niezależnego  Samorządowego  Związku  Zawodowego
„Solidarność” i Rady OPZZ Powiatu Pabianickiego

Nie ma uwag.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 9,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Sekretarz  Miasta  Paweł  Rózga  przedstawił projekt  uchwały  w  sprawie
ustalenia  wynagrodzenia  Prezydenta  Miasta  Pabianic.  (Zał.nr  12)
Ustalenie wysokości  wynagrodzenia  wójta  (burmistrza,  prezydenta  miasta)
należy  zgodnie  z  art.  18  ust.  1  pkt  2  ustawy  z  dnia  8  marca  1990  r.  o
samorządzie gminnym do kompetencji  rady gminy (miejskiej). Rada gminy
ustala  wysokość  wynagrodzenia  w formie  uchwały. Podejmując  decyzję  o
wysokości wynagrodzenia wójta, rada gminy jest ograniczona art. 37 ust. 3
ustawy z dnia 21 listopada 2008 roku o pracownikach samorządowych, który
stanowi, że maksymalna wysokość wynagrodzenie jest uzależniona od kwoty
bazowej ustalonej w ustawie budżetowej dla osób zajmujących kierownicze
stanowiska państwowe na podstawie przepisów ustawy z dnia 23 grudnia
1999 roku o  kształtowaniu  wynagrodzeń w państwowej  sferze budżetowej
oraz o zmianie niektórych ustaw i nie może ona przekroczyć siedmiokrotności
tej  kwoty  bazowej.  Zgodnie  z  ustawą  budżetową  na  rok  2014  z  dnia  24
stycznia  2014  roku kwota  bazowa dla  osób  zajmujących  kierownicze
stanowiska  państwowe  wynosi  1766,46  złotych. W  konsekwencji
maksymalne miesięczne wynagrodzenie wójta w roku 2014 wynosi 12365,22
złotych. Ustalając wysokość wynagrodzenia rada gminy zobowiązana jest do
przestrzegania nie tylko maksymalnej wysokości wynagrodzenia określonej w
art. 37 ust. 4 ustawy o pracownikach samorządowych, ale również stawek
zawartych w rozporządzeniu Rady Ministrów z dnia 18 marca 2009 roku w
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sprawie  wynagradzania  pracowników  samorządowych.  Zgodnie  z
załącznikiem  nr  3  do  ww.  rozporządzenia  Rady  Ministrów  w  sprawie
wynagradzania  pracowników  samorządowych,  wynagrodzenie  zasadnicze
wójta  w  gminie  powyżej  100  tys.  mieszkańców wynosi  od  4800 do  6200
złotych, powyżej 15 tys. do 100 tys. mieszkańców od 4500 do 6000 złotych,
do 15 tys. mieszkańców od 4200 do 5900 złotych, a dodatek funkcyjny wójta
w gminie powyżej 15 tys. mieszkańców wynosi do 2100 złotych, do 15 tys.
mieszkańców wynosi  do 1900 złotych. Zgodnie z §6 rozporządzenia Rady
Ministrów w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych wójtowi
przysługuje  również  dodatek  specjalny w  kwocie  wynoszącej  co  najmniej
20%  i  nieprzekraczającej  40%  łącznie  wynagrodzenia  zasadniczego  i
dodatku  funkcyjnego.  Ponadto  ustawa  o  pracownikach  samorządowych
stanowi,  że  wójtowi  przysługuje  dodatek  za  wieloletnią  pracę,  który
przysługuje  po 5  latach pracy w wysokości  wynoszącej  5% miesięcznego
wynagrodzenia zasadniczego. Dodatek ten wzrasta o 1% za każdy dalszy rok
pracy,  aż do osiągnięcia 20% miesięcznego wynagrodzenia zasadniczego.
Pan Prezydent  Grzegorz Mackiewicz został  wybrany znaczną większością
głosów  w  demokratycznych  wyborach.  Posiada  niekwestionowane
kwalifikacje  i  doświadczenie  w  zakresie  samorządowym.  Zaczynał  jako
szeregowy  radny  kilkanaście  lat  temu,  sprawował  funkcję  radnego,
przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej,  przewodniczącego  Komisji  Budżetu
i Finansów, przewodniczącego Rady Miejskiej. Od 2012 roku pełnił funkcję
zastępcy  Prezydenta  Miasta.  Na  tym  stanowisku  miał  wynagrodzenie
zasadnicze w wysokości 5.200 zł, dodatek funkcyjny w wysokości 2.200 zł.
Dziennik Łódzki w publikacjach z dnia 12 grudnia br. przedstawił dane dot.
wyników  miast  i  gmin.  W  wydatkach  na  administrację  w  województwie
łódzkim miasto Pabianice jest na ostatnim miejscu. Miasto Pabianice jest na
8 miejscu w województwie łódzkim odnośnie zadłużenia, wynosi 32%. 

Wiceprzewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  poprosiła  o  przerwę
w obradach Komisji.

Przewodniczący Komisji  Tadeusz Feliksiński zarządził  przerwę w obradach
Komisji.

Wiceprzewodnicząca Komisji Bożenna Kozłowska przedstawiła oświadczenie
w  imieniu  radnych  Rady  Miejskiej  PiS.  My  Radni  Rady  Miejskiej
w Pabianicach dopiero rozpoczynamy kadencję i nie pracowaliśmy z Panem
Prezydentem, ale doceniamy Jego przygotowanie merytoryczne, wieloletnią
pracę  w  samorządzie,  a  w  szczególności  wielki  szacunek  dla  drugiego
człowieka. Uważamy, że najpierw musimy wspólnie zadbać o nasze miasto,
wykazać  że  jest  napływ  środków  z  unijnych  programów.  Jeśli  Pan  nam
pomoże,  zapewniamy  że  będziemy  pamiętać  o  naszym  Prezydencie.
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W chwili obecnej proponujemy wynagrodzenie w wysokości wynagrodzenia
poprzedniego Prezydenta. Jeśli efekty naszej wspólnej pracy dla miasta będą
widoczne  dla  jego  mieszkańców  zapewniamy,  że  wystąpimy  z  uchwałą
podwyższającą wynagrodzenie Pana Prezydenta. Zdajemy sobie sprawę, że
pensja  prezydenta nie  była  podwyższana od 2006 roku. Miasta ościenne,
prezydent Radomska ma 8800 zł brutto, prezydent Tuszyna – 9.356 zł, gmina
Pabianice wójt ok. 8.000 zł,  Głowno - 9.835 zł.

Radny  Krzysztof  Rąkowski  uważa,  że  jest  to  propozycja  realna,  która
proponuje,  że prezydent  jest  prezydentem i  nie musi szukać dodatkowych
dochodów.  Zawsze sytuację można odwrócić, jeśli pan prezydent nie będzie
wykonywał  swoich  zadań,  to  uchwałę  tę  można  skorygować.  Jest  za
podjęciem  tej  uchwały.  Ranga  tego  stanowiska  powinna  być  należycie
wynagradzana.

Radny Krzysztof Hile powiedział, że należy dać mandat zaufania i  jeżeli nie
sprawdzi się, to można zawsze skorygować.

Radny Adam Kaczorowski  uważa, że należy dać panu prezydentowi czas,
jeśli  będzie się starał  to wrócimy do rozmowy.  W każdej pracy należy się
wykazać.

Radny  Krzysztof  Hile  powiedział,  że  poczynania,  które  dokonał  jako
wiceprezydent będą realizowane w naszej kadencji co świadczy, że potrafi
coś zrobić. 

Sekretarz  Miasta  Paweł  Rózga  przedstawił  wynagrodzenia  burmistrzów  i
prezydentów gmin i  miast ościennych - burmistrz Aleksandrowa Łódzkiego
12.500  zł,  prezydent  Piotrkowa  Trybunalskiego  12.365  zł,  prezydent
Bełchatowa 12.354 zł, burmistrz Opoczna 12.300, burmistrz Konstantynowa
Łódzkiego 11.628 zł. Oczywiście są też niższe wynagrodzenia. 

Radny  Krzysztof  Rąkowski  powiedział,  że  każdy  z  pracowników  ma
zaszeregowanie,  jeśli  poprzednie  wynagrodzenia  pana  Grzegorza
Mackiewicza  na  stanowisku  zastępcy  Prezydenta  wynosiło  5.200  zł,
proponuje się 6.000 zł, to 800 zł wynika z prostej logiki, że awansował,  ma
większy zakres obowiązków i większą odpowiedzialność.

Komisja nie zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 3,   przeciw – 6,   wstrzymało się – 0.
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Ad.4. 
Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  poprosił  o  poinformowanie,
czy  są  istotne  zmiany  do  złożonego  projektu  budżetu  miasta  Pabianic
na 2015 rok.

Zastępca Skarbnika Katarzyna Muszyńska omówiła wstępnie projekt budżetu
miasta  Pabianic  na  rok  2015.  Struktura  budżetu  zarówno  po  stronie
dochodów i wydatków jest zależna od kształtowania się dochodów.  Należy
oszacować  realne  dochody  i  konstruować  możliwości  wydatkowe.
Realizowany  jest  Program  Naprawczy,  miasto  nie  może  zaciągać
dodatkowych  zobowiązań  kredytowych.  Nie  widzi  możliwości  wzrostu
wydatków.  Po stronie  dochodowej  nie  są wprowadzone jeszcze  wszystkie
wartości, nie ma kwoty dotacji dot. refundacji za pobyt dziecka w przedszkolu,
środki  na  funkcjonowanie  WTZ,  należy  mieć  świadomość,  że  po  stronie
wydatkowej brakuje zabezpieczanych środków na pełną wysokość wydatków
zgłoszoną  przez  poszczególne  merytoryczne  wydziały.  Dochody  są
oszacowane bardzo realnie.

Przewodniczący Komisji Tadeusz Feliksiński poprosił o odpowiedź na zadane
pytania na piśmie. Istotnym dochodem są udziały w podatku dochodowym od
osób prawnych. Wykonanie 2013 roku stanowi 3.156.000 zł.  Natomiast na
rok 2014 zaplanowany wpływ z tego tytułu to kwota 5.390.580 zł.

Zastępca Skarbnika Katarzyna Muszyńska poinformowała,  że na rok 2015
udział  w  podatku  dochodowym  od  osób  prawnych  został  zaplanowany
w wysokości 5.450.000 zł.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  zapytał,  skąd  się  wziął  70%
wzrost podatku od CIT, czy przybyło firm, czy firmy zwiększyły swoje obroty.

Zastępca  Skarbnika  Katarzyna  Muszyńska  powiedziała,  że  wpływy  te  są
przekazywane przez Urząd Skarbowy.  Sposób obliczenia jest w ustawie.

Radny Krzysztof Rąkowski powiedział, że mógł zmienić się sposób obliczania
udziałów.  Kwestia  realizowania  środków  i  projektów  unijnych  wpływa  na
stronę dochodową firmy, znacząco poprawia kwestię przychodów. 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Feliksiński poprosił o pisemne wyjaśnienie
pozycji  115  -  dochody z  tytułu  dotacji  i  środków przeznaczonych  na  cele
bieżące.
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Ad.5.
Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  powiedział,  że  w  związku
z analizą  projektu  uchwały budżetowej  na rok 2015 w zakresie  budżetów
poszczególnych  wydziałów  merytorycznych  Urzędu  Miejskiego  oraz
podległych  jednostek  organizacyjnych  poprosił  o  przygotowanie  projektów
budżetów w poszczególnych grupach wydatków w odniesieniu do planu wg
uchwały budżetowej na rok 2014.

Ad.6.
Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  zaproponował,  aby  Komisje
Budżetu i Finansów odbywały się we wtorki.

Komisja wyraziła zgodę.

Zał. nr 13 – nagranie audio z obrad na płycie CD.

Na tym posiedzenie zamknięto. 

Obrady zakończono o godz. 16.50

Załączniki ujęte w protokóle są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 

Posiedzenie protokółowała:                                  Posiedzeniu przewodniczył:

    AGNIESZKA MICHEL                                       TADEUSZ FELIKSIŃSKI
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